



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 10th February 2020

Novel Coronavirus
Special Notice (3)

All schools in Hong Kong would resume classes on March 2 (Monday) the earliest pending further assessment. **As advised by the Education Bureau, students who are still travelling abroad should return to Hong Kong 14 days before the class resumption.** Kindly note the following updates:

1. G6 Second Exam:

- G6 Second Exam will be postponed to March 3 to 6 (Tuesday to Friday) if classes resume on March 2.
- The exam timetable and syllabus will be the same.
- The exam will be cancelled if classes cannot resume on or before March 9. As such, the banding of students in the Secondary School Places Allocation will be determined based on the results of their G5 Final Exam and G6 First Exam.

2. The 72nd Hong Kong Schools Music Festival:

- All competitions (except the Original Composition Class) will be cancelled.
- Details about the refunds of entry fee will be announced after the class resumption.

3. Online Learning:

- Parents are requested to assist their children to go through the online teaching materials posted on the School website every Monday to Friday.
- Please follow the instructions given by the teachers in the videos or handouts to complete the assignments.
- Should there be any concerns about the online learning, please feel free to contact the teachers through email.

新型冠狀病毒肺炎
特別通告 (3)

全港學校最早會在三月二日（星期一）復課，但仍待進一步評估。**同時，按教育局籲，正在外遊的學生必須在復課日期十四天前返抵香港。**請留意以下之更新事項：

1. 六年級第二次考試：

- 若於3月2日復課，六年級第二次考試將延期至3月3至6日（星期二至星期五）舉行；
- 考試時間表及範圍不變；
- 若最終未能在3月9日或以前復課，六年級第二次考試將取消；而學生的派位組別將按其五年級期終考試及六年級第一次考試的成績決定。

2. 第72屆香港學校音樂節：

- 所有比賽（作曲項目除外）將取消；
- 有關報名費的退款安排，將於復課後再作公布。

3. 網上學習：

- 家長需協助學生星期一至星期五每天到學校網頁瀏覽網上學習之材料；
- 請依照老師在影片或講義中的指示完成功課；
- 就網上學習有任何疑問，可透過電郵與老師查詢。

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇二〇年二月十日